名称:顶击式混凝土震筛机

其他名称：顶击式电动振筛机，混凝土振筛机， 震击式标准振筛机

型号：ZBSX-92A

荣计达产品编号：HT04   2288元
产品简介：

顶击式混凝土震筛机是**筛分仪器，适用于公路、建筑、地质冶金科研等部门的试验室对物料进行筛分分析，每次开机5分钟，既方便又简单完成分**工作。

First, the impact concrete shaker is a ** screening instrument, which is suitable for the screening and analysis of materials in the laboratories of highways, construction, geological and metallurgical research departments, etc. It is convenient and simple to complete the separation when the machine is turned on for 5 minutes. *jobs.

二、技术参数：

★筛子直径：300mm-200mm

★筛子叠高：440mm

★筛座震幅：8mm

★筛摇动次数：221次/分

★震击次数；147次/分

★回转半径：12.5毫米

★电机功率：0.37千瓦

★电机转速：1400次/分

★外形尺寸：(长*宽*高) 600*400*800毫米

★总重量：120kg

Second, the technical parameters of impact concrete shaker:

★ Sieve diameter: 300mm-200mm

★ Sieve stack height: 440mm

★ Sieve base vibration amplitude: 8mm

★ Sieve shaking frequency: 221 times / minute

★ Shock times; 147 times / minute

★ Turning radius: 12.5 mm

★ Motor power: 0.37 kW

★ Motor speed: 1400 times / minute

★ Dimensions: (L * W * H) 600 * 400 * 800 mm

★ Total weight: 120kg

三、操作规程：

开机前，拧出上螺栓，加足润滑油，用20号普通机油5公斤为宜，装筛时先将钮紧螺栓左旋以松动开筛盖故地功能顶杆。然后连同筛盖往上提，然后右旋固定**可置套筛与筛托盘上，再将拧紧螺栓左右松开往下压并右旋使之固定即可工作，根据工作需要，需要常开可将旋钮转至常开位，需要定时工作可将旋钮转至要求定时位，需要途中停机，应切断电源开关，让定时钟自行转至停止位置，不能强行扭回。本机保养简单，每隔6个月更换机油一次，使用时注意避免盖板上的7根导杆的变形。

Third, the operating rules of the impact concrete shaker:

Before turning on the machine, unscrew the upper bolts and add enough oil. It is advisable to use 5 kg of 20 # ordinary engine oil. When installing the sieve, first turn the button bolts to the left to loosen the function of the sieve cover. Then lift it up with the sieve cover, and then turn it right to fix it ** You can set the sieve and the sieve tray, and then loosen the tightening bolts left and right to press down and turn it right to fix it to work. The knob can be turned to the normally open position. If you need to work regularly, you can turn the knob to the required timing position. If you need to stop it on the way, you should turn off the power switch and let the fixed clock turn to the stop position by itself. The machine is easy to maintain. Change the oil every 6 months. When using it, pay attention to avoid deformation of the 7 guide bars on the cover.

四、保养：

1、将电机线插头在程控器插座上，将电源线插头插在三相线插座上。

2、按下电源开关，显示屏亮，同时出现300秒。

3、设定时间：

a)根据用户需要，按轻接触键△为上调，按▽为下调，每按一次△▽为60秒。

b)根据试验规程设定需要时间，按ON键机械开始工作，运作时指示灯亮。

c)本仪器在正常工作时，需要停机按OFF键盘。

d)每停机一次，应重新设定时间。

e)注意：使用时不要频繁开、关机器，停机后应切断电源

Fourth, the maintenance of top impact concrete shaker:

1. Connect the motor cable plug to the socket of the program controller and the power cable plug to the three-phase cable socket.

2. Press the power switch, the display lights up and appears for 300 seconds.

3. Set time:

a) According to the needs of the user, press the light touch key △ to increase, press ▽ to decrease, each press △ ▽ is 60 seconds.

b) Set the required time according to the test regulations. Press the ON button to start the machine. The indicator light will turn on during operation.

c) When the instrument is working normally, you need to stop and press the OFF keypad.

d) The time should be reset after each shutdown.

e) Caution: Do not turn on or off the machine frequently during use, and cut off the power after stopping

五、工作原理：

本机主要由传动、摆动、震击、夹紧机构及电器等部分所组成。本机由电动机通过主轴，传动轴带动齿轮，由蜗轮再带动凸轮，主偏心轴带动两个副偏心轴，从而使筛座具有回转及震击双重运动。

Fifth, the working principle of the impact concrete shaker:

This machine is mainly composed of transmission, swing, shock, clamping mechanism and electrical appliances. This machine is driven by the motor through the main shaft and the transmission shaft to drive the gear, and the worm gear to drive the cam. The main eccentric shaft drives the two auxiliary eccentric shafts, so that the screen seat has the dual motions of rotation and shock.

六、安装与调试：

可以不用水泥基础直接安放水泥地面上开动，也可以安装在水泥基础上，基础螺钉尺寸如图：其厚度300毫米。基础露出地面高度及大小或与地面相平，根据具体使用需要而定，按电工规程安装电路与接地，安装完毕接通电源后电动机回转方向与箭头相同，**有震击运动，若相反则电机空运转，此时可换接线头，方能正常开动。

Installation and commissioning of impact concrete shaker:

It can be placed directly on the concrete floor without the use of a cement foundation, or it can be installed on the cement foundation. The height and size of the foundation exposed on the ground or level with the ground, according to the specific needs of use, install the circuit and ground according to the electrical regulations, after the installation is completed, the direction of rotation of the motor is the same as the arrow, ** there is shock motion, if the opposite The motor is running dry. At this time, you can change the terminal to start normally.

